
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 20. juni 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1113 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1113:  

”Ministeren bedes i forlængelse af samråd i Sundheds- og Ældreudvalget den 

12. juni om overbelægning i det danske sundhedsvæsen, jf. samrådsspm. 

BÆ-BÅ, oplyse, om regeringen har drøftet mulighederne for eventuel opsigelse 

af kontrakter om 3-valente vacciner og indkøb af 4-valente vacciner som 

minimum til personer i risikogruppen, med Kammeradvokaten, og i givet fald 

redegøre for udfaldet af de juridiske drøftelser.” 

 

Svar: 

Jeg henviser til mit svar på SUU alm. del spm. 1112. 

 

 

Med venlig hilsen 
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